

Title (en)

Retail package for paper or cellulose handkerchiefs.

Title (de)

Folienkleinverpackung für Papier- bzw. Zellstofftaschentücher.

Title (fr)

Emballage de détail pour mouchoirs en papier ou en cellulose.

Publication

**EP 0293360 A2 19881130 (DE)**

Application

**EP 88890122 A 19880517**

Priority

AT 136887 A 19870527

Abstract (en)

In the package, a small number, e.g. ten, of folded handkerchiefs (1) are stacked adjacently and this stack is covered on all sides by a film which is wrapped around the stack in the peripheral direction around two longitudinal narrow sides and two broad sides of the stack. The end portions (4, 5) of the film (2) overlap each other on one of the longitudinal narrow sides (6) of the package and, in this case, the end portion (4) of the film lying on the outside in the overlap can be raised from the inner end portion (5) of the film lying below it to expose a removal opening (7) for the handkerchiefs. The end portion (4) of the film lying on the outside in the overlap has a convexly extending edge (12) in its central region and this end portion (4) of the film extends with its end (21) over a part of the longitudinal broad side (22) of the package, said broad side being formed by the end portion (5) of the film lying on the inside. A repeatedly fixable adhesive surface (23) or press-on connection is provided between said end (21) and the zone (23), lying below said end (21), of the end portion (5) of the film lying on the inside. <IMAGE>

Abstract (de)

Folienkleinverpackung für Papier- und Zellstofftaschentücher bei der eine geringe Anzahl, z.B. zehn, zusammengefaltete Taschentücher (1) aneinanderliegend gestapelt sind und dieser Stapel von einer um den Stapel im Umfangsrichtung um zwei langgestreckte Schmalseiten und zwei Breitseiten des Stapels herumgeschlagenen Folie allseitig umhüllt ist. Die Endabschnitte (4, 5) der Folie (2) überlappen einander an einer der langgestreckten Schmalseiten (6) der Verpackung und es ist hiebei der in der Überlappung außenliegende Folienendabschnitt (4) zur Freigabe einer Entnahmöffnung (7) für die Taschentücher vom darunterliegenden inneren Folienendabschnitt (5) abhebbar. Der in der Überlappung außen liegende Folienendabschnitt (4) hat in seinem mittleren Bereich einen konvex verlaufenden Rand (12) und es reicht dieser Folienendabschnitt (4) mit seinem Ende (21) über einen Teil der vom innenliegenden Folienendabschnitt (5) gebildeten langgestreckten Breitseite (22) der Verpackung. Zwischen diesem Ende (21) und der unter diesem Ende (21) liegenden Zone (23) des innenliegenden Folienendabschnittes (5) ist eine wiederholt fixierbare Klebefläche (23) oder Klettenverbindung vorgesehen.

IPC 1-7

**B65D 75/58; B65D 75/64**

IPC 8 full level

**B65D 75/14** (2006.01); **B65D 75/58** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B65D 75/14** (2013.01); **B65D 75/58** (2013.01); **B65D 2575/586** (2013.01)

Cited by

DE4007709A1; EP0957045A1; DE9014065U1; DE3920065A1; US5121879A; DE4202258A1; US5358171A; DE19706802A1; DE3918325A1; US5040685A; DE4141518A1; US5564562A; DE9109814U1; US6880704B2; WO03024842A1

Designated contracting state (EPC)

CH DE GB IT LI

DOCDB simple family (publication)

**EP 0293360 A2 19881130; EP 0293360 A3 19891115; EP 0293360 B1 19930811**; AT 394836 B 19920625; AT A136887 A 19911215;  
DE 3883077 D1 19930916

DOCDB simple family (application)

**EP 88890122 A 19880517**; AT 136887 A 19870527; DE 3883077 T 19880517